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مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور:

آنچه که در بازدید از فولاد مبارکه مشاهده کردم 
همگی در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری است

گروه شهرستانها: مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور در بازدید 
از فولاد مبارکه گفت: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم 
همگی در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری است که طی چند سال اخیر بر 

حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند.
مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور که روز شنبه 29 مهرماه به همراه 
جمعی از کارشناسان این سازمان از فولاد مبارکه بازدید می کرد، در مصاحبه با 
خبرنگار فولاد گفت: آنچه که در بازدید از مجموعه فولاد مبارکه مشاهده کردم 
همگی در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری است که طی چند سال اخیر بر 

حمایت از تولید، اشتغال آفرینی و رشد و توسعه تاکید فرموده اند.
 ســعید بابازاده افزود: مدیریت خوبی که فولاد مبارکه در این کارخانه معظم 
ایجــاد کرده اســت نمونه بارزی اســت از فکر، تلاش و مدیریــت ایرانی که به 
نحو احســن در این مجموعه بکار گرفته شــده و برای نظام مقدس جمهوری 
اسلامی ایران مایه افتخار است کارکنان فولاد مبارکه نشان داده اند با همین منابع 

داخلی می توان بهترین خروجی و بهترین ثمره را برای کشور به بار آورد.
وی با تأکید بر این که فولاد مبارکه در زمینه تولید ناخالص ملی و اشــتغال 
آفرینی نیز نقش ارزنده ای ایفا کرده اســت، ادامه داد: طرح های توســعه فولاد 
مبارکه از جمله نیروگاه و نورد گرم شماره 2 این شرکت در کنار سایر فعالیت ها 
موجبات رشــد و شکوفایی هرچه بیشــتر این کارخانه بزرگ و صنعت کشور را 
فراهم آورده است. مدیرکل دفتر ویژه سازمان بازرسی کل کشور خاطرنشان کرد: 
آنچه که در فرمایشات مقام معظم رهبری، ریاست قوه قضاییه و همچنین از سوی 
ریاســت سازمان بازرسی کل کشور بر آن تأکید شده، راهبرد حمایت از تولید و 
صنعتگران اســت و حضور امروز ما در فولاد مبارکه نیز در راســتای جامه عمل 

پوشاندن به همین تأکیدها و حمایت حداکثری از فولاد مبارکه است.
وی تأکید کرد: به عنوان ســازمان بازرســی کل کشور مصمم هستیم که اگر 
در روند تولید و اجرای طرح های توســعه این شــرکت احتمالاً مشــکلی وجود 
داشــته باشد یا از سوی سایر ارگان ها مانع ایجاد شده است، با تهیه گزارش های 
آسیب شناســی و با حمایت هایی که از فولاد مبارکه انجام خواهیم داد این موانع 
را برطرف کنیم تا همچنان شاهد رشد و شکوفایی هرچه بیشتر در این مجموعه 

بزرگ تولیدی کشور باشیم.

زاینده رود بیستم آبان  ماه بازگشایی می شود
زاینده رود، 2۰ آبان امسال و برای کشت پاییزه، بازگشایی می شود.

به گزارش ایســنا، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان با اعلام این خبر که 
سد زاینده رود بیستم آبان ماه بازگشایی خواهد شد، اظهار کرد: در این نوبت سد 
زاینده رود برای کشت پاییزه کشاورزان بازگشایی می شود و بیست وسوم آبان ماه 
به مزارع کشــاورزان می رســد. مهرداد مرادمند افزود: در خصوص حجم آب و 
تعداد روزهای جریان آب هنوز مذاکرات در جریان بوده و پس از نهایی شــدن 

اطلاع رسانی لازم انجام می شود.
وی افزود: بذر مورد نیاز و سایر نهاده ها برای انجام کشت پاییزه توسط جهاد 

کشاورزی مهیا شده و در اختیار کشاورزان قرار می گیرد.

سیلاب راه ۴۲ روستای چابهار را بست
معاون عمرانی فرمانداری ویژه شهرســتان چابهار گفت: بارش باران و جاری 
شدن ســیلاب در 2۴ ساعت راه ۴2 روســتای محدوده شهرستان های چابهار، 
قصرقند و کنارک را بســت و برق ۶ روســتای بخش پیرسهراب چابهار پس از 

گذشت یک روز همچنان قطع است.
به گزارش ایلنا، دادکریم بلوچ گفت: از روز شــنبه مســیرهای پیرسهراب به 
هوشمب، عورکی، کلسکان، رگتی و راه محدوده روستاهای فتحعلی کلات بسته 

شد و تردد پس از فروکش کردن آب میسر می شود.
وی بیــان کرد: وجود بیش از ۱۰۰ کیلومتر راه خاکی، نداشــتن پل بر روی 
رودخانه ها و خاکی بودن مســیرها، تردد در زمان بارندگی را به دلیل لغزندگی 
جاده و جمع شــدن گل و لای ســخت می کند که نیاز اســت هر چه سریعتر 
جاده های روستایی چابهار با تخصیص اعتبار آسفالت و ابنیه فنی و پل های مسیر 
تکمیل شوند. معاون عمرانی فرمانداری ویژه چابهار گفت: بخش پیرسهراب از نظر 
راه آسفالته و استانداردسازی راه ها محرومیت زیادی دارد و با کمترین بارندگی و 

جاری شدن سیلاب مسیرهای روستایی تا چند روز قابل تردد نیستند.
وی افزود: روســتاهای ســردج، ندکان، شفی محمد، شــهداد و هوشمب تا 
سدزیردان برق از روز شنبه قطع است و به دلیل بسته شدن مسیرها امکان اعزام 
نیروی برق نیســت، به محض فروکش کردن آب، عوامل اداره برق به این روستا 

اعزام تا مشکلات قطعی برق را حل کنند.

محدودیت ترافیکی در جاده کرج - چالوس
 و آزادراه تهران - شمال اجرا نمی شود

رئیس پلیس راه البرز گفت: اجرای محدودیت ترافیکی که قرار بود این هفته 
در جاده کرج - چالوس و آزادراه تهران - شمال اعمال شود منتفی و اکنون تردد 
در آن جریان اســت. سرهنگ پیمان کرمی گفت:  براساس برنامه ریزی ها مقرر 
شده به دلیل اجرای عملیات عمرانی در جاده کرج - چالوس در حوزه جغرافیایی 
استان مازندران به مدت یک ماه ممنوعیت تردد در برخی روزها در این جاده و 

آزاد راه تهران - شمال اعمال می شود.
وی اضافه کرد: طبق برنامه زمانبندی شده اجرای عملیات عمرانی در روزهای 

یکشنبه ، دوشنبه و سه شنبه از ساعت ۶ صبح الی ۱۶ اجرا می شود.
وی بیان کرد: این عملیات عمرانی برای لق گیری ســنگ ها حدفاصل سیاه 
بیشــه تا پل زنگوله )از کیلومتر ۵۱ الی ۶9 ( در دســت اجرا قرار گرفته است. 
کرمی  افزود: بر این اساس محدودیت تردد وسایل نقلیه در جاده کرج - چالوس 
و آزادراه تهران - شمال در این هفته ۳۰ مهر ، یکم و دوم آبان ماه منتفی شده 
و تردد عادی است. نیمی  از جاده ۱۶۰ کیلومتری کرج -چالوس مربوط به استان 

مازندران و نیمی  دیگر درحوزه استان البرز است.

نماینده کرمان در شورای عالی استان ها:
به وضعیت نامطلوب جاده کهنوج- قلعه گنج

 رسیدگی کنید
 عضو شــورای عالی اســتان ها به اشــاره به کشــته شــدن ۸ نفر در جاده 
کهنوج-قلعه گنج، گفت: از مســئولان خواهش می کنم هر چه سریع تر و بدون 
بروکراســی های اداری ایــن جــاده را اصلاح کنند تا دیگر شــاهد حوادث تلخ 

این چنینی نباشیم.
 بــه گــزارش ایلنــا، خــداداد خارایی به کشــته شــدن ۸ نفــر در جاده 
کهنوج-قلعه گنج، اشاره کرد و اظهار داشــت: از دادستان کل کشور درخواست 
دارم به عنوان مدعی العموم به این موضوع ورود کند. این جاده علائم و خط کشی 
مناسبی ندارد و وضعیت آسفالت آن به قدری نامطلوب است که گویی در جاده 
کوهستانی در حال رانندگی هستیم. از مسئولان خواهش می کنم هر چه سریع تر 
و بدون بروکراســی های اداری این جاده را اصلاح کنند تا دیگر شــاهد حوادث 
تلخ این چنینی نباشــیم. وی از کمبود معلــم در جنوب کرمان نیز گلایه کرد و 
خاطرنشان ســاخت: با احیای مراکز تربیت معلم و تقویت دانشگاه  فرهنگیان و 
همچنین برگزاری آزمون های استخدامی باید این نقیصه و کمبود که در سراسر 

کشور هم وجود دارد، رفع شود.

رئیس کل دادگستری مازندران:
سه عضو شورای شهر نوشهر

 به اتهام ارتشاء و اختلاس بازداشت شدند
رئیس کل دادگســتری مازندران از بازداشت سه عضو شورای شهر نوشهر به 
اتهام ارتشــاء و اختلاس در بازه زمانی 2۰ روزه خبر داد. به گزارش ایلنا از روابط 
عمومی  دادگستری مازندران، حجت الاســلام و المسلمین محمدصادق اکبری 
اظهار کرد: با رصد دقیق اطلاعاتی و صدور به  موقع و فوری دستور از سوی مقام 
قضایی، سه عضو از اعضای شورای شهر نوشهر، بابت ارتشاء و اختلاس، دستگیر 
شدند. وی افزود: پرونده متهمان در یکی از شعب بازپرسی دادسرای شهرستان 
نوشــهر تشکیل و تحت تعقیب کیفری قرار گرفته و با صدور قرار تامین مناسب 
به بازداشتگاه مربوط معرفی شدند. وی ادامه داد: در همین راستا فرد دیگری نیز 
بابت اخلال در نظام ارزی کشــور و معاونت در ارتشاء و اختلاس، با مقادیر قابل 

توجهی سکه، طلا و دلار خارج از شبکه، دستگیر شد.

سد »معشــوره« شاید تنها پروژه ای بود که اخبار کوتاه
حتی بعد از ســفر رئیس جمهور به لرستان در 
جلسه هیئت دولت مورد اشاره قرار گرفت، اما 
همچنان این پروژه پشت سدِ بی اعتباری و ماده 

2۳ متوقف مانده است.
به گزارش مهر، سالانه ۱2 میلیارد مترمکعب 
رواناب از لرســتان خارج شده و به حوضه های 
آبریز کرخه و دز می ریزد. این میزان در حوضه 
کرخه ۴.۵ میلیــارد مترمکعب و در حوضه دز 
۸ میلیارد مترمکعب اســت. همچنین از ۱۳۰ 
میلیارد مترمکعب حجم رواناب های کشور ۱۱ 

درصد آن در لرستان جاری می شود.
بیش از 2 هــزار و ۵۰۰ کیلومتر رودخانه و 
آب راه دائمی در لرستان وجود دارد و سالانه 2 
میلیارد و ۵9۳ میلیون مترمکعب از منابع آب 

سطحی و زیرزمینی لرستان برداشت می شود.
تحقق مطالبه مردم روی مدار وعده ها

وجود بیش از ۱2 میلیارد مترمکعب رواناب 
در اســتان و عدم بهره مندی لرســتان از این 
میزان آب موضوعی است که مورد انتقاد مردم و 
رسانه ها بوده است تا جایی که عدم بهره مندی 
مردم استان از این ظرفیت در سخنان مسئولان 
لرستان و مطالبات مردم جای ثابتی پیدا کرده 

است.
خردادماه ســال 92 بود کــه رئیس جمهور 
وقت برای کلنگ زنی پروژه ســد »معشوره« به 
لرستان سفر کرد تا در روزهای پایانی دولتش 
روی دست اســتان لرســتان یک کلنگ زنی 

بی نتیجه دیگر را بگذارد.
سد »معشوره« استان لرستان مصوب سفر 
نخســت هیئت دولت یعنی حدود ۱۵ ســال 
پیش است و قبل از آن نیز بارها در دولت های 
مختلف به عنوان یکی از مطالبات جدی مردم 
مطرح و وعده اجرا گرفته است، وعده هایی که 
سال هاست بین النهرین لرستان را در میان دو 
رود »کشکان« و »ســیمره« تشنه نگه داشتن 

است.
دستور رئیس جمهور 

برای احداث »معشوره«
حجت الاســلام رئیســی رئیس جمهور در 
جریان سفر خود به لرستان و در نشست خبری 
با رســانه ها با اشاره به اینکه یکی از حوزه هایی 
که می توانــد تولید را رونق دهــد و محوریت 
لرســتان را در مسئله کشاورزی می تواند پیش 
ببرد مسئله سدها به ویژه سد »معشوره« است، 
گفت: امروز اعلام کردیم کار ســد »معشوره« 
باید آغاز شود، هر مقدار بودجه داریم برای سال 
۱۴۰۱ برای این پروژه می گذاریم و در سنوات 
دیگر هم اختصــاص می دهیم؛ البته وزیر نیرو 
اعلام کردند با پیمانکار پروژه صحبت کرده اند 
که این سد در مدت کوتاه تر ازآنچه فکر می شود 
به سامان برســد.وی یادآور شد: بهره برداری از 
این ســد دشت وسیعی را ســیراب می کند و 

اشتغال ایجاد می کند.
رئیس جمهوری همچنین در شورای اداری 
لرستان با اشاره به اینکه باید کار سد »معشوره« 
آغاز شــود و مطالعات آن انجام شــده اســت، 
اظهار داشت: ما می خواهیم عقب ماندگی های 
چندســاله را جبران کنیم، به میزان اعتباراتی 
که در کشور بود باید کار سد آغاز شود، در این 

راستا پیگیری هایی می کنیم که امکان ما بیشتر 
از استاندار لرستان  شود.حجت الاسلام رئیسی 
و وزیر نیرو خواســت تا برای اجرای این پروژه 

پیگیری کنند.
وی با اشاره به مسئله آب نیز گفت: لرستان 
۱2 میلیارد مترمکعب آب دارد، پس مســئله 
کمبود آب نیســت؛ بلکه مسئله مدیریت آب 
اســت؛ مدیریت آب از مسائل مهم در لرستان 
و کشور است. رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه 
مسئله آب بسیار مهم است که باید دنبال شود 
تــا مدیریت آب مــردم را آرام کند که هم آب 
برای کشــاورزی دارند هم برای شرب، افزود: 
تمــام طرح های ما در لرســتان باید تابع یک 
موضوع مهم آن هم ایجاد اشتغال و رفع بیکاری 
باشد. حجت الاسلام رئیسی همچنین در جلسه 
با اقشار مختلف مردم دراین رابطه اظهار داشت: 
کار ســد »معشــوره« را حتماً و ســریعاً آغاز 
کنید؛ چون مطالعات انجام شــده و ضرورت آن 

تشخیص داده شده است.
حجت الاســلام رئیســی با تأکید بر اینکه 
ممکن است بودجه را امسال و سال دیگر کامل 
نتوان داد، اما سد معشوره را در بودجه سنواتی 
می گذاریم؛ افزود: نباید مدیریت آب به گونه ای 
باشــد که هم در ترســالی ناراحت باشیم هم 
خشک سالی، نباید نعمت الهی را به سیل تبدیل 

کنیم، این نعمت الهی باید در خدمت تولیدات 
اســتان قرار بگیرد.وی یادآور شد: آغاز کار سد 

»معشوره« را جزو مصوبات سفر گذاشته ایم.
با وجود دستور رئیس جمهور دررابطه با سد 
»معشــوره« لرســتان، اما این پروژه سدسازی 
استان همچنان پشت ســدِ بی اعتباری و ماده 
2۳ متوقــف مانده و تنها وعده ذخیره می کند، 
تا مطالبه مردم لرســتان باگذشــت سال ها و 
وعده های مسئولان همچنان روی زمین بماند.

اخیراً نیز آیت الله ســید ابراهیم رئیسی در 
دیدار با استاندار لرستان ضمن دستور ویژه برای 
طرح های سد »معشوره«، قلعه »فلک الافلاک« 
و یخچال ســازی لرســتان بــرای تخصیــص 
اعتبارات لازم و رفع موانع حقوقی و اداری این 
طرح ها دســتورات لازم را به معاون اجرایی و 

وزارتخانه های ذی ربط صادر کرد.
رونمایی از وعده معاون وزیر نیرو 

برای »معشوره«
محمــد جوان بخــت معاون وزیــر نیرو در 
سفر به لرستان دررابطه با این پروژه سدسازی 
لرستان، اظهار داشت: ماده 2۳ این پروژه باید 

اخذ شود.
وی عنــوان کرد: برای اینکــه این ماده 2۳ 
برای پــروژه تصویــب و عملیاتی شــود باید 
توجیهات لازم برای احداث پروژه، مدارک لازم 

و… تهیه شــود، عنوان کــرد: در این صورت 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی مجوز لازم را 

صادر می کند تا ردیف اعتباری بگیرد.
معــاون وزیر نیرو، ادامه داد: باتوجه به اینکه 
تغییرات و مســائلی دررابطه با سد »معشوره« 
وجود داشت، تغییر احجامی در پروژه داشتیم، 
افزود: باید ماده 2۳ این پروژه تجدید می شد که 
کارهای آن انجام شده، تصور من این است که 
حداکثر تا یک ماه آینده در سازمان مدیریت و 

برنامه ریزی به سرانجام خواهد رسید.
»معشوره« در انتظار اعتبار

این ســخنان در حالی مطرح می شــود که 
پیش ازاین هم احمدرضا دالوند معاون عمرانی 
استانداری لرســتان با تأیید مشکل ماده 2۳ و 
اعتبار برای ســد »معشوره«، اظهار داشت: این 
پروژه قبلًا متوقف شــده بود که مدیریت ارشد 
اســتان چهارتا پنج جلســه را بــا وزیر نیرو و 
معاونین وزیر نیرو دررابطه با این پروژه داشــته 

است.
وی با بیان اینکه البته همسایگان استان ما 
هم روی این موضوع و پروژه حســاس بودند و 
این باعث شــده بود که کار کاملًا در این پروژه 
متوقف شود، عنوان کرد: بااین وجود با پیگیری 
صورت گرفته، پیمانکار این پروژه »ســپا سد« 
است که پیمانکار خوبی در حوزه سدسازی در 

کشور به حساب می آید.
معاون عمرانی اســتانداری لرســتان، بیان 
داشت: کار به پیمانکار سپرده شد، کارگاه این 
پروژه سدسازی تجهیز شده است، فعالیت پروژه 

هم شروع شده است.
دالوند، افزود: ولی مشکلی هم در این زمینه 
وجود داشت تا کار ادامه یابد و اعتبارات پروژه 
تزریق شــود که آن هم لــزوم اخذ مجوز ماده 
2۳ و مسئله زیست محیطی بود، در این راستا 
موافقت استانی به سازمان محیط زیست کشور 
اعلام شد، مشکلی هم با منابع طبیعی داشتیم 

که آن را حل کردیم.
وی با بیان اینکه در تماســی که با سازمان 
حفاظت محیط زیســت داشتیم، قول دادند که 
مجوز را دراین رابطه ارائه کنند، افزود: با صدور 
این مجوز در بحث تخصیص اعتبار، ادامه کار با 

شتاب بیشتری شروع خواهد شد.
بنابراین گزارش، لرســتان با بیش از ۱۳۰ 
رودخانه دائمی و فصلــی با طول حدود 9۰۰۰ 
کیلومتر در دو حوضــه کارون و کرخه معادل 
۱2 درصد از آب های جاری کشور را در اختیار 
دارد و یکی از غنی ترین شبکه های آب سطحی 
کشور است و می طلبد که پروژه های سدسازی 
این استان از جمله »معشوره« هر چه سریع تر 

عملیاتی شوند.

قهرمانــی گفــت: ورود فاضــلاب از خور 
گورســوزان به دریا یکی از مشکلات است که 
در این راستا پرونده ای برای پیمانکار قبلی که 
باید این آب را تصفیه می کرد، تشکیل شده و 

با آن ها برخورد کردیم.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، رئیس 
کل دادگســتری هرمزگان با اصحاب رســانه 
حاضر در ســومین تور نظارتی مرکز رســانه 
دادگستری  اجتماعات  قوه قضاییه در ســالن 
بــا حضور علیرضــا احمدی منش دادســتان 
عمومی و انقلاب مرکز اســتان و عارف اکبری 
رئیس حفاظت اطلاعات دادگســتری برگزار 

شد. 
 قهرمانی با اشــاره به اقدامات جنایتکارانه 
رژیم جنایتکار صهیونیستی علیه مردم مظلوم 
غــزه اظهار کرد: ایــن اقدامــات از مصادیق 
جنایت جنگی و نسل کشــی است که سریعا 
خواستار توقف این اقدامات و محاکمه بانیان و 

عاملان آن در مجامع بین المللی هستیم. 
وی با اشــاره به برگزاری ســومین تور و 
بزرگترین تور نظارتی اصحاب رســانه توسط 
قوه قضاییه در استان هرمزگان بیان کرد: این 
تور چهار ویژگی خاص دارد، شــامل: نخست 
شــیوه اقدام که به روش جمعی از رسانه های 
مختلف صورت گرفته اســت، دومین ویژگی 
تخصصی بودن این تور اســت، سومین نکته 
عنــوان آن یعنی عدالت اجتماعی اســت که 
نیــاز روز جامعه اســت و چهارمین محور نیز 
ارتباط این اقدام با سیاســت های قوه قضاییه 
در خصوص نقدپذیری و روشــنگری و جهاد 

تبیین در قوه قضاییه است. 
رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان با 
اشــاره به اینکه قوه قضاییه از نقد اســتقبال 
می کند، افزود: به شــرطی کــه نقد ها و موارد 

مطروحه بر پایه اطلاعات صحیح باشد. 

قهرمانی با اشاره به اعتبار قضایی و ارتباط 
آن با رســانه گفت: ایــن اعتبار قضایی همان 
اعتماد عمومی به دستگاه قضایی و ایمان قلبی 
افراد است که جزو ســرمایه های اجتماعی و 

ثروت ملی محسوب می شود. 
وی با اشاره به تحصیلات تکمیلی قضات و 
کارکنان دســتگاه قضایی در کشور بیان کرد: 
نکته دیگــر اهمیت مدیریت و برنامه ریزی در 
قوه قضاییه اســت که معاونتی هم به همین 
نام داریم که در همین معاونت ســند تحول 

تدوین شده است. 
قهرمانی با اشاره به پیشرفت های دستگاه 
قضا در حوزه امار و فناوری اطلاعات نیز گفت: 
زیرساخت شبکه در کل قوه قضاییه گسترده 
اســت و ۱ هزار شــعبه را به هم مرتبط کرده 
اســت همچنیــن از نرم افزار هــای مختلفی 
برای رسیدگی به پرونده های قضایی استفاده 
می شود که شــاید در خیلی از کشور ها هنوز 

این امکانات وجود ندارد.
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان 
گفت: هم اکنون شــهروندان برای اخذ ســو 
پیشــینه الکترونیک با تلفن همراه می توانند 
درخواست داده و یکی- دو ساعت بعد جواب 
آن را دریافــت کنند؛ خوشــبختانه این طرح 
و پایلوتش از هرمزگان شــروع شد و به همه 
کشــور گسترش یافت. ســال قبل 2 میلیون 
گواهی سو پیشــینه الکترونیک در کل کشور 

صادر شده است. 
قهرمانــی با اشــاره بــه خدمــات زندان 
الکترونیک و ملاقات تصویری الکترونیک نیز 
گفت: هم اکنون زندانیان با خانواده های خود 
ارتباط تصویری می گیرنــد و این اقدام برای 
اولین بار در این اســتان صــورت گرفت و به 

دیگر نقاط کشور گسترش یافت. 
وی گفــت: خدمت دیگر قــوه قضاییه به 

مردم، دفتر خدمات الکترونیک و دسترســی 
آنلایــن و تظلــم خواهی 2۴ ســاعته به قوه 
قضاییه است که یکی از شاخص های رشد در 
عدلیه محســوب می شود و مردم امروزه حتی 
در روز های تعطیل نیز می توانند به قوه قضاییه 

دسترسی داشته باشند. 
رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان با 
بیان اینکه هم اکنون حدود 9۶ درصد ابلاغ ها 
در کل کشــور الکترونیک است، گفت: رشد 
در تشــکیلات قوه و اقدامات قــوه در جهت 
دسترســی به وکیل و نظارت بر ضابطان نیز 

از اقدامات مورد توجه در قوه قضاییه است. 
قهرمانی با بیان اینکه دوران فعلی، دوران 
تحول نوین قضایی شــناخته می شود، افزود: 
پایان امســال، زمان اتمام ماموریت های بلند 
مدت ســند تحول قضایی اســت و این سند 

همواره در حال بروزرسانی و اجراست.
وی با اشــاره به تلاش های دادگســتری 
هرمزگان برای دریافت مالیات از شرکت های 
بزرگی که در این اســتان مشــغول فعالیت 
هســتند و مالیات خود را در اســتان دیگری 
پرداخــت می کنند، افزود: زمانی در اســتان 
هرمزگان شاهد بودیم که هفته ای 2-۳ مورد 
اعتصاب کارگری و پیمانکاران شهرداری شکل 
می گیرد و کار به جایی رسید که شهرداری در 
انجام کار هــای ابتدایی خود نیز به مشــکل 

برخورده بود. 
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان 
تاکیــد کــرد: اطلاعاتــی واصــل شــد که 
شــرکت های بزرگ مالیات خود را در استان 
پرداخــت نمی کننــد چنانچه طبــق قانون 
درصــدی از مالیات ارزش افــزوده متعلق به 
شــهرداری است، دستگاه قضایی ورود کرد تا 
مالیات 92 شــرکتی که در ۱٧ اســتان دیگر 
پرداخت می شــد را با مکاتبات با دستگاه های 

ذیربط و استان های موردنظر در همین استان 
دریافت و هزینه شود. 

قهرمانــی تاکید کرد: بــا اقدامات صورت 
گرفتــه برای اخذ مالیات شــرکت های بزرگ 
اســتان، پرداختی مالیات این ۶ ماهه نسبت 
به دوره قبل ۶۳ درصد افزایش داشــته است. 
خوشبختانه کار به جایی رسید که مدل کاری 
استان، طی بخشنامه ای در 2۱ اردیبهشت ۱۴ 
توسط سازمان امور مالیاتی به سایر استان ها 

ابلاغ شد. 
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان 
گفت: با این روند ۳ هزار ۵ شرکت که ۶ و نیم 
هزار میلیارد تومان از مالیات خود را در استان 
دیگری که پرداخت می کردند، باید مالیات را 
در اســتان خود بپردارند تا مردم آن استان از 

عواید این مالیات ها برخوردار شوند. 
وی با بیان اینکه خدمات رســانی مطلوب 
یکی از گفتمان های رئیس قوه قضاییه است، 
گفت: خدمت رســانی مطلوب باید شامل ۱ 
مولفه ارزان، ســریع، کم دردسر باشد، با چند 
مراجعــه یا بی نیاز از مراجعه باشــد، همراه با 
تکریم، سلامت اداری و پرمنفعت برای مردم 
و همکاران قضایی باشــد، بهره مند از فناوری 
و تکنولوژی، دسترسی اســان و تمام وقت و 

قابلیت ارزیابی داشته باشد.
وی در پاســخ به ســوالی درباره اقدامات 

صورت گرفته برای جلوگیری از ورود فاضلاب 
به دریــا نیز گفــت: ورود فاضــلاب از خور 
گورســوزان به دریا از کنــار هتل هرمز یکی 
از مشکلات اســت که در این راستا پرونده ای 
برای پیمانکار قبلی که باید این آب را تصفیه 

می کرد، تشکیل و با آن ها برخورد کردیم.
رئیس کل دادگســتری اســتان هرمزگان 
بیان کرد: ســعی کردیــم کیفیت فاضلاب را 
بهبود داده و آبی که بــه دریا می رود مطابق 
با استاندارد ها باشد لذا شرکت پیمانکار جدید 
۳ هزار میلیــارد تومان تاکنون هزینه کرده و 
قرار است یک سال دیگر این شیر آب از خور 
گورســوزان بســته و ورود آب به دریا صورت 

نگیرد. 
قهرمانــی دربــاره حجــم قاچــاق طلا و 
ســوخت نیز گفت: در قاچاق طلا اخیرا یک 
پرونده ســنگین در استان تشکیل شده است 
که حجم طلا های کشــف شده ۱۸ کیلوگرم 
اســت. همچنین تعداد پرونده های مربوط به 
کالا های متروکه تشــکیل شده از سال ۱۴تا 
کنون بیش از ۶ هزار پرونده است و بیش از ۳ 
هزار پرونده تعیین تکلیف شده است و میزان 
فروش کالای متروکــه اموال تملیکی ۴ هزار 
و 2میلیــارد تومان بوده و تعــداد پرونده های 
انحلال شــده مضر جامعه نیز 2۴۶ فقره بوده 

است.

مدیرکل شــیلات هرمزگان گفت: برخورد 
با صید مخرب و ویرانگر شــب چراغی نیازمند 

یاری و حمایت همه بخش ها است.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، مسعود 

بارانــی مدیرکل شــیلات هرمزگان با اشــاره 
بــه اهمیت صید و صیادی اصولــی و پایدار و 
همچنین بقای ذخایر ارزشــمند آبزیان برای 
نســل های آینده گفت: برخورد با صید مخرب 

و ویرانگر شب چراغی نیازمند یاری و حمایت 
همه بخش ها است.

او افزود: عده ای ســود جو ومنفعت طلب با 
ابداع روش صیدی به عنوان روش صید شــب 
چراغی اقدام به صید انبــوه آبزیان کرده اند و 
گله های ماهــی را در اندازه های کوچک و غیر 
تجاری صید می کنند که این روش در شب ها 
و با اســتفاده از نور چراغ گله های ماهی در هر 

اندازه و سنی را به دام می اندازد.
مدیرکل شــیلات هرمزگان بــا بیان اینکه 
شــیلات هرمزگان با تمام توان و تجمیع همه 
نیرو های یگان حفاظت منابع آبزیان شــیلات 

استان اقدام به مقابله با این روش مخرب صید 
خواهد کرد گفت: در صورت تداوم صید شــب 
چراغی و با توجه به فراگیر شدن این نوع صید 
توسط سودجویان بی شک لطمه و آسیب های 
جبران ناپذیری به ذخایــر آبزیان وارد خواهد 

آمد.
 بارانی با اشــاره به اینکــه در حال حاضر 
یگان حفاظت منابع آبزیان شــیلات هرمزگان 
با وجود کمبــود نیروی انســانی بیش از 9۰ 
درصدی، کمبود اعتبارات جاری و مشــکلات 
لجستیکی گام های بزرگ و اقدامات خوبی به 
نســبت توان اجرایی خود داشته است گفت: 

وضعیت ذخایرآبزیان با وجود صید شب چراغی 
به شدت تحت فشار است و شیلات نیز با توجه 
به هجمه وارده توان مقابله لازم را ندارد و نیاز 
است دستگاه های اجرایی، نظامی و دریایی بنا بر 

حفظ منافع ملی به این مهم ورود کنند.
او افزود: مــردم و جامعه صیادی ســخت 
کوش اســتان و بهــره برداران ایــن حوزه که 
همواره دلســوز واقعی منابع آبزی هستند باید 
همکاری لازم با مبادی قانونی و اجرایی ذیربط 
برای مقابله با این روش صید غیر مجاز و سایر 
روش های صید غیر اســتانداردی که منجر به 

آسیب ذخایر می شوند را داشته باشند.

رئیس کل دادگستری استان هرمزگان مطرح کرد

ورود فاضلاب از خور گورسوزان به خلیج فارس

مدیرکل شیلات هرمزگان:

نابودی ذخایر آبزیان با صید شب چراغی

پروژه ای که وعده ذخیره می کند
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